

裘錦秋中學(屯門)

Ju Ching Chu Secondary School (Tuen Mun)

地址:香港屯門楊青路 28 號
Address: 28 Yeung Tsing Road, Tuen Mun, Hong Kong 網址 Web site: http://www.jcctm.edu.hk 電話 Tel.:(852)-2461 1555 傳真 Fax:(852)-2464 6161 電郵 E-mail: mail@jcctm.edu.hk

家長通告 2024-2025/346 Go Together Grow Together 與青少年同行計劃

敬啟者:

本校接獲幸福實驗室 CityLab 有關「Go Together Grow Together 與青少年同行計劃」。本計劃為期兩年,旨在讓同學認識自己、發掘潛能,並建立進念思維以及當中包括推動同學探索夢想,制定生涯規劃,並培養持久努力和熱情。計劃亦有友師同行,具備基本 AI 認識和應用技巧,負責協助和鼓勵學生善用 AI 工具幫助個人成長,對學生的生涯發展有莫大裨益。活動詳情如下:

計劃日期: 2025年4月至2027年2月(當中共有6次工作坊)

活動地點: 本校(如活動地點非本校進行,將另行通告)

對象: 中一至中三學生;及正在領取綜緩、全額或半額書簿津貼之學生

費用: 全免

工作坊內容: 1:從進念思維認識自己

2:興趣與能力建立 3:進念思維之恆毅力

4:探索夢想

5: 進念生涯規劃 6: 成果分享會

備註: 1. 有關計劃的詳情,亦可參閱附件的海報;

2. 参與學生須出席主辦機構安排的工作坊,工作坊完結後在校內 與同儕分享所見所聞;

3. 為確保社會資源運用得宜,如同學成功報名後缺席活動,勢必 影響下次參與相關活動的取錄機會

4. 成功報名的學生將在4月15日或之前獲得通知;

如有查詢,請致電 2461 1555 與張鎮良主任聯絡。

此致

貴家長

裘錦秋中學(屯門)

陳月平校長謹啟

二零二五年四月九日



裘錦秋中學(屯門)

Ju Ching Chu Secondary School (Tuen Mun)

地址:香港屯門楊青路 28 號 Address: 28 Yeung Tsing Road, Tuen Mun, Hong Kong 網址 Web site: http://www.jcctm.edu.hk 電話 Tel.:(852)-2461 1555 傳真 Fax:(852)-2464 6161 電郵 E-mail: mail@jcctm.edu.hk

Parent Notice 2024-2025/346 Go Together Grow Together: A Program for Youth Development

Dear Parents,

Our school has received information regarding the "Go Together Grow Together: A Program for Youth Development" from the Happiness Lab CityLab. This two-year program aims to help students understand themselves, discover their potential, establish a growth mindset, explore their dreams, and create career plans while fostering perseverance and passion. The program will also include mentorship, with basic knowledge and application skills in AI, assisting and encouraging students to effectively use AI tools for personal growth, significantly benefiting their career development. The details of the program are as follows:

Program Dates: April 2025 to February 2027 (six workshops in total)

Location: Our school (if the venue is different, a separate notice will be provided)

Target Audience: Students in Form 1 to Form 3; students receiving full or half book subsidies

Cost: Free

Workshop Content:

- 1. Understanding Yourself through a Growth Mindset
- 2. Establishing Interests and Abilities
- 3. Perseverance in a Growth Mindset
- 4. Exploring Dreams
- 5. Career Planning with a Growth Mindset
- 6. Sharing Session on Outcomes

Notes:

- 1. Details regarding the program can also be found in the attached poster.
- 2. Participating students must attend the workshops organized by the host; they will share their experiences with peers after the workshops.
- 3. To ensure the effective use of social resources, students who successfully enroll but miss the activities may affect their chances of participating in future activities.
- 4. Students who successfully enroll will be notified by April 15 or earlier.

For any inquiries, please contact Mr. Cheung Chun Leung at 2461 1555.

Yours faithfully,

Chan Yuet Ping

Principal